

MINUTES OF PROCEEDINGS

Thursday, April 27, 1972
(5)

[Text]

The Standing Committee on Privileges and Elections met this day at 10.00 a.m., the Chairman, Mr. Ovide Laflamme presiding.

Members present: Messrs. Cyr, Forrestall, Hogarth, La Salle, Laflamme, Lessard (Lac-Saint-Jean), Marceau, Roy (Timmins), Smith (Saint-Jean), Stafford, Sullivan, Whicher—(12).

Other Member Present: Mr. Aiken.

The Committee resumed consideration of the allegations concerning wiretapping and opening of mail of Members of this House.

And debate arising,

Mr. Hogarth moved:—

That the Honourable Member for the Yukon be invited to appear before the Committee at any time at his convenience within the next three weeks, in order to present evidence of the allegations made in the House with respect to tampering of mail and of telephones.

After debate thereon, the said motion carried.

At 10.54 a.m. the Committee adjourned to the call of the chair.

TÉMOIGNAGES

PROCÈS-VERBAL

EVIDENCE

Le jeudi 27 avril 1972
(5)

[Traduction]

Le Comité permanent des privilèges et élections se réunit aujourd'hui à 10 h sous la présidence de M. Ovide Laflamme, président du Comité.

Députés présents: MM. Cyr, Forrestall, Hogarth, La-Salle, Laflamme, Lessard (Lac-Saint-Jean), Marceau, Roy (Timmins), Smith (Saint-Jean), Stafford, Sullivan, Whicher—(12).

Autre député présent: M. Aiken.

Le Comité reprend l'étude des allégations concernant l'écoute électronique et l'ouverture du courrier de certains membres de la Chambre.

Le débat s'engage.

M. Hogarth propose:

Que le député du Yukon soit invité à comparaître devant le Comité quand il lui conviendra, d'ici trois semaines, pour présenter la preuve des allégations faites à la Chambre en ce qui concerne le viol du courrier et l'écoute des téléphones.

Après débat, la dite motion est adoptée.

A 10 h 54, le Comité s'ajourne jusqu'à convocation du président.

Le greffier du Comité

Robert D. Marleau

Clerk of the Committee